
 
 
 

                                                                                                                            

Zápis ze setkání pracovní skupiny Financování z 8. 2. 2024  

 

Přítomni viz PL 

Program setkání pracovní skupiny Financování: 

1. Současné dotační možnosti pro školy 

2. OP JAK – šablony – výkaznictví 

3. Informace o projektu MAP IV 

4. Diskuse – možnosti financování vzdělávacích aktivit v ORP Poděbrady 

5. Diskuse – aktuální dění na školách 

 

Průběh setkání pracovní skupiny Financování:  

1) Prvním bodem diskuse byly dotace. Setkání se jako host účastnila Ivana Kelymanová a s účastnicemi 

diskutovaly reportování „Šablon“ OP JAK v rámci ORP Poděbrady, časté problémy a úskalí v účetnictví 

a vykazování šablon. Jedním z témat bylo vykazování částečných úvazků a dovolených v rámci těchto 

částečných úvazků. 

2) MBB poté informovala o procesu schvalování projektu Místní akční plán rozvoje vzdělávání v ORP 

Poděbrady IV (dále jen MAP IV). Projekt v listopadu 2023 nebyl doporučen ke schválení a 

k opětovnému podání bylo třeba řídícím výborem schválit opravený Strategický rámec do roku 2025. 

Schválení proběhlo 18.12.2023 a poté byl řídící orgán MAP (MŠMT) požádán o posouzení, zda je SR 

schválen v souladu s pravidly. Schválení jsme dostali na začátku ledna 2024 a poté byl projekt 

opětovně podán. Nyní proběhne proces schvalování – nejprve formální a poté obsahová část. 

výsledky očekáváme cca v březnu/dubnu 2024. Vzhledem k tomu, že velká část projektů MAP nebyla 

doporučena k financování, rozhodl výbor spolku MAS Mezilesí, že z důvodů finanční opatrnosti 

budou realizovány pouze ty aktivity akčního plánu, které nejsou spojeny s vyššími finančními náklady. 

Proběhnou tedy setkání pracovních skupin, bude zahájena literární soutěž a proběhnou semináře 

zaměřené na psychické problémy dětí (úzkosti, sebepoškozování). Semináře s externími lektory 

budou odloženy až do období po případném schválení financování projektu MAP IV. Jitka Karbulková 

v návaznosti na setkání vedení škol, které se konalo dne 26.1. informovala, že DDM Symfonie 

převezme dva semináře pro rodiče z akčního plánu – a to Děti ve světě on-line a Jak vychovat 

slušného člověka ve věku 6-15 led od Lidmily Pekařové. 

3) V rámci diskuse jsme řešily změny ve financování, které v současné době dopadají na školy.  

4) Příští setkání proběhne 16.5.2024.  

 

Zapsal: Jan Jína  


